
York College / CUNY 
Health & Physical Education Complex and Outdoor Field 
160-02 Liberty Ave, Jamaica NY 11451 
 

By Car 
From Manhattan 1. Take the Grand Central Parkway (GCP) to Parsons Boulevard Exit (Exit 17 east and 16 west).  From the west, make a right at the traffic light onto Parsons (opposite from the east).  2. This route is marked by green York College signs. Follow Parsons till it merges with Archer Avenue. Long Island Railroad is directly in front of you.  3. Make a left at the light onto Archer. Heading east on Archer, Guy R. Brewer Boulevard is the third light.  4. Make a right onto Guy Brewer, the parking lot is on your left.  
ཡོག་མཐོ་�ོབ།  
�ངས་འཁོར་འ�ོ་ན། 

༡  Grand Central Parkway (GCP) བ�ད་ནས་ཐོན་�ོ་ 17  ཤར་�ོགས་དང་ 16  �བ་�ོགས། �བ་�ོགས་ནས་གཡས་�་
འ�ིམ་འ�ལ་�ོག་བ�་�ེང་། 
༢  འ�ོ་ལམ་�ེང་ཡོག་མཐོ་�ོབ་�ི་�གས་མཐོང་�བ། �་མ�ད་ནས་ Parsons  �ེང་ Archer བར་བ�ོད། མཚ�་�ིང་  Long 
Island  མེ་འཁོར་ལམ་བ�ན་དེ་རང་�་ཡོད། 
༣  ལམ་ Archer  �ེང་ནས་གཡོན་�ོགས་�་བ�ར། ཤར་�ོགས་�་གཏད་ནས་ Guy R. Brewer Boulevard  
༤  དེ་ནས་གཡོན་�ོགས་�་ Guy Brewer  �ེང་�ངས་འཁོར་འཇོག་�ལ་�ེད་རང་གི་གཡོན་�ོགས་�་ཡོད།   
從曼哈頓 1.行駛 Grand Central Parkway（GCP）到帕森斯大道出口（東出口 17 和西出口 16）。在紅綠燈處右轉進入
帕森斯大道。 2. 這條路線有紐約大學綠色標誌標記。行駛帕森斯大道直到它與阿切爾大道合併。長島鐵路直接在你的面
前。 3.在红緑燈處左轉上阿切爾路。往 Archer 東邊行駛，Guy R. Brewer Boulevard 是位於第三盞紅綠燈處。 4. 在 Guy R. Brewer Boulevard 右轉，祈願法會會場就在你的左手邊。   
From Queens 1.  Take the Van Wyck Expressway (I-678) to the Liberty Avenue Exit (4). From the north make a left onto Liberty to head east. This route is marked by green York College signs.  2. Pass under the JFK Airtrain trestle heading east on Liberty. You will pass under the Long Island Railroad and York's FDA building on your left. 3. Follow Liberty to Guy R. Brewer Boulevard and make a left. The venue is on your right.  
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�་ཡིན་སེ་�ོགས་ནས། 
༡  Van Wyck ལམ་ཆེན་བ�ད་ནས་ (I-678) Liberty  ལམ་ཆེན་�ེང་ནས་ཐོན་�ོ་  (4). �ང་ནས་གཡོན་�ོགས་�་བ�ར་ 
Liberty  �ེང་ནས་ཤར་�ོགས་�་བ�ོད། ག�ང་ལམ་འདི་�ེང་ཡོག་མཐོ་�ོབ་�ི་�གས་མཐོང་�བ།  
༢  JFK  མེ་འཁོར་འོག་ནས་བ�ད་དེ་ཤར་�ོགས་�་ Liberty  �ེང་བ�ོད། �ེད་རང་  Long Island  མེ་འཁོར་ལམ་འོག་དང་ཡོག་
གི་ FDA  ཁང་ཆེན་�ེད་རང་གི་གཡོན་�ོགས་ན་ཡོད། 
༣  Guy R  བ�ད་ནས། Brewer Boulevard  དང་དེ་ནས་གཡོན་�ོགས་�་བ�ར། ཚ�གས་ཁང་�ེད་རང་གི་གཡས་�ོགས་�་ཡོད། 
 
  
從曼哈頓  1.  行駛 Van Wyck Expressway（I-678），到自由大道四號出口。從北面方向左轉自由地向東行駛。這

條路線標有綠色的約克學院標誌。 2.在 Liberty 上向東駛過 JFK Airtrain 棧橋。您將通過您的左邊長島鐵路和約克的糧食與藥物管理局大樓。 3.沿著 Liberty Ave 行駛到 Guy R. Brewer Boulevard 左轉。祈願法會會場就在你的右邊。         
From Long Island  1. take the Long Island Expressway to exit 23 (Kissena Boulevard) and take that south.  2. Turn into Parsons Boulevard. Follow Parsons till it merges with Archer Avenue. Long Island Railroad is directly in front of you.   3. Make a left at the light onto Archer. Heading east on Archer, Guy R. Brewer Boulevard is the third light.  4. Make a right onto Guy Brewer than turn right onto Liberty Ave., the Field will be on your left.  
�ང་མཚ�་�ིང་ནས། 
༡  Long Island མེ་འཁོར་�ར་ལམ་བ�ད་ནས་ཐོན་�ོ་ 23 (Kissena Boulevard)  དང་དེ་ནས་�ོ་�ོགས་�། 
༢  Parsons Boulevard  ནང་བ�ར། �་མ�ད་ནས་  Archer Avenue  བར། མཐོ་�ིང་རིང་པོའི་མེ་འཁོར་ལམ་�ེད་རང་གི་
མ�ན་རང་�་ཡོད། 
༣  ལམ་ Archer  �ེང་ནས་གཡོན་�ོགས་�་བ�ོད། ཤར་�ོགས་�་གཏད་ནས་ Archer, Guy R.  དེ་ནས་  Brewer 
Boulevard  �ོག་ག�མ་པ། 
༤  གཡས་�ོགས་�་ Guy Brewer  �ེད་དང་དེ་ནས་གཡོན་�ོགས་�་ Liberty �ེང་བ�ོད།  དེ་ནས་�ོན་ལམ་�གས་�ལ་�ེད་རང་
གི་གཡོན་�ོགས་�་ཡོད། 
 
從長島 
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從長島 

1. 行駛長島高速公路至 23號出口（凱瑟納大道），朝南走。 2. 轉入帕森斯大道。沿帕森斯大道行駛直到它與阿切爾大道合併。長島鐵路直接在你的面前。 
3. 在燈光下左轉上阿切爾路。在 Archer 東邊，Guy R. Brewer Boulevard 是位於第三盞紅綠燈處。 4. 在 Guy R. Brewer Boulevard 右轉，祈願法會會場就在你的左手邊。 

 

MTA SUBWAY 紐約地鐵 

From Brooklyn, Manhattan and Queens Subway 

E, J, & Z Trains terminate at Parsons-Archer/Jamaica Center. Exit your train at the easternmost exit (159th & Parsons Blvd) and walk one block east. Cross under Long Island Rail Road trestle (160th Street) and use the entrance on your left at the traffic light (look for the arch-shaped sculpture). 
 
MTA ས་འགོ་མ་ེའཁརོ། 

Brooklyn, Manhattan, Queens ས་འགོ་མ་ེའཁོར་བ�ད་ནས། 

E, J, & Z  མེ་འཁོར་མཚམས་འཇགོ་�ལ།  Parsons-Archer/Jamaica Center.  དེ་ནས་ཤར་�ོགས་�ི་ཐོན་�ོ་ (159th & 
Parsons Blvd)  དེ་ནས་�ང་པ་ག�གས་ཏེ་ཤར་�ོགས་�་བ�ོད་དགོས།  དེ་ནས་མཚ�་�ིང་རིང་པོའི་འོག་ནས་འ�ེད་བཅད་�ི་མེ་
འཁོར་ལམ་  (160th Street)  �ེང་དང་། དེ་ནས་ག�ང་�ོ་�ེད་རང་གི་གཡོན་�ོགས་ནང་ཕེབས།  

 E、J 和 Z 列車終止於帕森斯 - 阿徹/牙買加中心。從最東端的出口（第 159 和帕森斯大道）出來，然後向東
走一個街區。穿過長島鐵路公路棧橋（160街）在 Archer 上向東走，在 Guy R Brewer 大道右轉，然後右
轉進入 Liberty Ave。祈願法會會場就在你的左手邊。 

 

By Bus 公交車 
 
Name of the bus stops: 公交車號碼與法會會場站名 
 
X64 - Liberty Ave/Union Hall Street 
Q12 / Q111 / Q114  - Guy R Brewer Blvd / Liberty Ave. 
Q20A / Q20B / Q30 /Q31 / Q44-SBS - Archer Ave / Merrick Blvd 
Q24 - Archer Ave/Parsons Blvd 



Q4 / Q5 / Q42 /Q83 /Q84 / Q65 - Merrick Blvd. / Liberty Ave. 
 
 
�ི་�ོད་�ངས་འཁོར་ནང་ཕེབས་ན། 
�ི་�ོད་�ངས་འཁོར་ཁ་འགོག་ས་ཁག་གི་མིང་། 
 
X64 - Liberty Ave/Union Hall Street 
Q12 / Q111 / Q114  - Guy R Brewer Blvd / Liberty Ave. 
Q20A / Q20B / Q30 /Q31 / Q44-SBS - Archer Ave / Merrick Blvd 
Q24 - Archer Ave/Parsons Blvd 
Q4 / Q5 / Q42 /Q83 /Q84 / Q65 - Merrick Blvd. / Liberty Ave. 
 

 
Long Island Rail Road 長島鐵路 

Take any train to Jamaica Station. Walk down the platform to street level. You can either take the subway at Sutphin Boulevard one stop to Parsons/Archer or walk (one stop). Walk east on Archer,  turn right on Guy R Brewer Blvd., than turn right onto Liberty Ave. and the Field will be on your left. 
 
མཚ�་�ིང་རངི་པའོི་མེ་འཁོར་ལམ། 

མེ་འཁོར་གང་ཡིན་བ�ད་ནས་འཇའ་མི་ཀ་མེ་འཁོར་འབབ་�གས་བར། དེ་ནས་ཤོད་�་མེ་འཁོར་འབབ་�ེགས་བ�ད། �ེད་རང་གི་ས་འོག་
མེ་འཁོར་ Sutphin Boulevard འགོག་ཐེངས་གཅིག་ནས་ Parsons/Archer  འམ་ཡང་ན་�ང་པ་ག�གས་ནས་ཤར་�ོགས་
�་  Archer �ེང་། དེ་ནས་  Guy R Brewer Blvd   �ེང་གཡས་�ོགས་�་བ�ར། དེ་ནས་  Liberty  �ེང་ནས་གཡས་�ོགས་�་
བ�ོད། དེ་ནས་�ོན་ལམ་ཚ�གས་�ལ་�ེད་རང་གི་གཡོན་�ོགས་�་ཡོད།  

 
乘坐長島鐵路至牙買加站下車。沿著鐵路月台走到街道層面。您可以在薩頓芬大道乘坐地鐵一站到帕森斯/
阿切爾或步行（一站）。在 Archer 上向東走，在 Guy R Brewer 大道右轉，然後右轉進入 Liberty Ave。祈
願法會會場就在你的左手邊。 

Jamaica AirTrain 甘迺迪國際機場捷運 

Take any train to Jamaica Station. Walk down the platform to street level. You can either take the subway at Sutphin Boulevard (E, J, or Z) one stop to Parsons/Archer or walk (one stop). Walk east on Archer, turn right on Guy R Brewer Blvd., than turn right onto Liberty Ave. and the Field will be on your left. 

Q4 / Q5 / Q42 /Q83 /Q84 / Q65 - Merrick Blvd. / Liberty Ave. 
 
 
�ི་�ོད་�ངས་འཁོར་ནང་ཕེབས་ན། 
�ི་�ོད་�ངས་འཁོར་ཁ་འགོག་ས་ཁག་གི་མིང་། 
 
X64 - Liberty Ave/Union Hall Street 
Q12 / Q111 / Q114  - Guy R Brewer Blvd / Liberty Ave. 
Q20A / Q20B / Q30 /Q31 / Q44-SBS - Archer Ave / Merrick Blvd 
Q24 - Archer Ave/Parsons Blvd 
Q4 / Q5 / Q42 /Q83 /Q84 / Q65 - Merrick Blvd. / Liberty Ave. 
 

 
Long Island Rail Road 長島鐵路 

Take any train to Jamaica Station. Walk down the platform to street level. You can either take the subway at Sutphin Boulevard one stop to Parsons/Archer or walk (one stop). Walk east on Archer,  turn right on Guy R Brewer Blvd., than turn right onto Liberty Ave. and the Field will be on your left. 
 
མཚ�་�ིང་རངི་པའོི་མེ་འཁོར་ལམ། 

མེ་འཁོར་གང་ཡིན་བ�ད་ནས་འཇའ་མི་ཀ་མེ་འཁོར་འབབ་�གས་བར། དེ་ནས་ཤོད་�་མེ་འཁོར་འབབ་�ེགས་བ�ད། �ེད་རང་གི་ས་འོག་
མེ་འཁོར་ Sutphin Boulevard འགོག་ཐེངས་གཅིག་ནས་ Parsons/Archer  འམ་ཡང་ན་�ང་པ་ག�གས་ནས་ཤར་�ོགས་
�་  Archer �ེང་། དེ་ནས་  Guy R Brewer Blvd   �ེང་གཡས་�ོགས་�་བ�ར། དེ་ནས་  Liberty  �ེང་ནས་གཡས་�ོགས་�་
བ�ོད། དེ་ནས་�ོན་ལམ་ཚ�གས་�ལ་�ེད་རང་གི་གཡོན་�ོགས་�་ཡོད།  

 
乘坐長島鐵路至牙買加站下車。沿著鐵路月台走到街道層面。您可以在薩頓芬大道乘坐地鐵一站到帕森斯/
阿切爾或步行（一站）。在 Archer 上向東走，在 Guy R Brewer 大道右轉，然後右轉進入 Liberty Ave。祈
願法會會場就在你的左手邊。 

Jamaica AirTrain 甘迺迪國際機場捷運 

Take any train to Jamaica Station. Walk down the platform to street level. You can either take the subway at Sutphin Boulevard (E, J, or Z) one stop to Parsons/Archer or walk (one stop). Walk east on Archer, turn right on Guy R Brewer Blvd., than turn right onto Liberty Ave. and the Field will be on your left. 

འཇའ་མི་ཀ་ནས་མེ་འཁོར་ནང་ཕེབས་ན།  

མེ་འཁོར་གང་ཡིན་བ�ད་ནས་འཇའ་མི་ཀ་མེ་འཁོར་འབབ་�གས་བར། དེ་ནས་ཤོད་�་མེ་འཁོར་འབབ་�ེགས་བ�ད། �ེད་རང་གི་ས་འོག་
མེ་འཁོར་  Sutphin Boulevard (E, J, or Z)  འགོག་ཐེངས་གཅིག་ནས་   Parsons/Archer  འམ་ཡང་ན་�ང་པ་ག�གས་
ནས་ཤར་�ོགས་�་ Archer  �ེང་། དེ་ནས་  Guy R Brewer Blvd  �ེང་གཡས་�ོགས་�་བ�ར།  Liberty  �ེང་ནས་གཡས་
�ོགས་�་བ�ོད། དེ་ནས་�ོན་ལམ་ཚ�གས་�ལ་�ེད་རང་གི་གཡོན་�ོགས་�་ཡོད།  
 
至牙買加站下車。沿著平台走到街道層面。你可以乘坐地鐵在薩特芬大道（E，J 或 Z）一站到帕森斯/阿切
爾或步行（一站）。在 Archer 上向東走，在 Guy R Brewer 大道右轉，然後右轉進入 Liberty Ave。祈願法
會會場就在你的左手邊。  


